



8天7晚台湾非常游 (台东温泉 / 南元休闲农场 / 九族文化村)

第一天 吉隆坡→桃园

齐集于国际机场搭乘国际客机飞往美丽宝岛台湾 - 台北。抵达后，送往酒店休息

第二天 桃园 - 台北 - 花莲

(早 / 午 / 晚餐)

早餐后，乘搭专车前往参观【台北故宫博物馆】，是一座中国宫殿式的建筑物。其中收藏近 70 万件国宝，包括宝藏，名人名画，陶瓷器等等重要的历史文物。随后，乘搭太鲁阁号或自强号火车前往花莲。今晚前往【阿美文化村】，欣赏阿美族少女山地歌唱舞蹈表演。

第三天 花莲 - 台东

(早 / 午 / 晚餐)

早餐后，前往参观世界十大景观之【太鲁阁国家公园】和【长春阁】，其云石峡谷为东西横贯公里最迷人的风景区，太鲁阁峡谷全为云石悬崖峭壁天堆砌而成，其美妙天下令人叹为观止，途经经过雪山隧道，同时游览【太鲁阁牌坊】，是个富有中国味的小型牌坊。随后，乘车前往台东。今晚安排入住【温泉酒店】，享受泡温泉之乐，这里的温泉属碱性碳酸泉。(请自备泳泳裤衣及泳帽)

第四天 台东 - 高雄 - 台南 (南元休闲农场)

(早 / 午 / 晚餐)

早餐后，前往游览高雄【佛陀纪念馆佛陀纪念馆】，在纪念馆里的坐佛高度为 108 公尺，采用 1,872 公吨铜铁建造而成，不仅是世界上最高的「铜铸坐佛」，而且成为南台湾的观光旅游新地标纪念馆包括。随后，前往游览【美浓客家村】，参观制作传统油纸伞，竹子艺术品，您还可以自费品尝道地的客家美食等。随后，前往【南元休闲农场】，园区以保持自然生态为原则，活用大然的原始景观及农村田园文化资源。南元休闲农场森林生态系内拥有植物高达一千六百多种，分布寒带、温带、热带，树木十二万余株堪称生物界大观园，可尽情倘佯在「芬多精」的怀抱中。

第五天 台南 (南元休闲农场) - 南投 - 台中

(早 / 午餐)

早餐后，游览埔里游览【921 埔里纸教堂】及前往游览著名的【日月潭风景区】，乘船欣赏四周群山环绕，湖水清晰，景色优美及拥有“宝岛明珠”之称的日月潭。续前往参观【文武庙】，此处因供奉孔子，岳飞及关羽而得名。续前往【九族文化村】，是现代景观水沙连花园，充满了欧式浪漫情调。雅美、阿美、鲁凯、卑南、赛夏、排湾、布农、邹、泰雅等九族文化村，宛如步入时光隧道·另有大型机械游乐设施及动人的山地歌舞表演，令人流连忘返随后，随后，乘搭专车前往台中。今晚，前往台中享誉中外的超人气【逢甲夜市】自由逛街购物。

第六天 台中 - 台北

(早 / 午餐)

早餐后，乘搭专车前往游览【野柳地质公园】，野柳突山海面的砗磲，长约 1700 公尺，因波浪拍打，岩石风化造成了各种奇特景观如女王头，仙女鞋等。续前往【九份】，这个位于台湾东北部丘陵地，是依山面海的山城聚落，也是昔日的金矿产区，同时也是影“悲情城市”的外景地。在这里还可以品尝到不少的特产小吃。随后，随后前往【凤梨酥专卖店】，选购台湾著名的凤梨酥及土特产。接着前往【台北 101 大楼】(89F 观景自费)，此为台湾最高建筑物，其中各式商店林立，可尽情参观选购您所喜爱的商品。今晚，前往台北著名闹市【西门町】，体验新时代的购物天堂及时下年轻族群的流行指标

第七天 台北

(早 / 午餐)

早餐后，参观纪念蒋故总统中正先生的【中正纪念堂】(台湾民主纪念馆)，建筑充分提示中国特色之美，气势雄伟。之后，途经【总统府】后往气势雄伟的【忠烈祠】，里面供奉着为国捐躯之英勇烈士的牌位，您也可以与屹立于门口守卫之三军合形纪念。随后，前往游览【淡水老街】及【渔人码头】，您可以在那里品尝到当地的美食。今晚，前往台北市名气最盛，规模最大的夜市【士林夜市】自由逛街购物及品尝当地美食。士林大饼包小饼，生炒花枝，青蛙下蛋，上海煎包，大香肠，蜜豆冰等，林臭豆腐，士林大鸡扒，可自费品尝台湾著名的地道美食。

第七天 台北→吉隆坡

(早 / 午餐)

今早，前往【A PLUS 免税店】，选购名牌免税商品。午餐后，送往桃园国际机场乘搭国际航班飞返吉隆坡。结束您愉快的台湾环岛之旅。



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL-5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWTPEE08

8DAYS 7NIGHS DIFFERENT TAIWAN TOUR

(Taitung Hot Spring/Nan Yuan Leisure Farm/Farmosa Aboriginal Culture Village)

DAY 01 KUALA LUMPUR → TAIPEI

Your vacation will begin with the flight to **Taiwan**. Upon arrival, send to hotel for rest.

DAY 02 TAIPEI-HUALIEN (B/L/D)

After breakfast, visit the Taipei National Palace Museum; the world's largest assemblage of priceless Chinese art treasure, one which spans Chinese's nearly 5000 year history. After transfer to Hualien by Taroko or Tze Chiang Train. Tonight visit the Ami Cultural Village and enjoy the Ami aboriginal singing dance performances.

DAY 03 HUALIEN-TAITUNG (B/L/D)

After breakfast, visit the world's top ten landscape of the **Taroko National Park**, the Marble Canyon to the east-west km of the most beautiful scenic Taroko Gorge are all marble wall hanging days Xiaoshan built on shore, the wonderful world amazing, passing through the Snow Mountain Tunnel. After proceed to Taitung and check in **Hot Spring Hotel**. Tonight experience the rustic yet refined hot spring cultural, and relax your body and soul. (Please prepare swimming suit and swim cap)

DAY 04 TAITUNG-KAOHSIUNG-TAINAN (B/L/D)

This morning, visit **Fo Guang Shan Buddha Memorial Center**, it is the center of Buddhism in southern Taiwan and visit the **Mei Non Hakka Village**, you have the chance to see the traditional Hakka Handicrafts, such as hand make umbrella, bamboo handicraft.. ext and also you can pay for taste some Hakka traditional food. After that, will transfer to **Tainan Nan Yuan Leisure Farm**, the garden area take maintains the natural ecology as a principle, applies flexibly the primitive landscape and the countryside culture resources. Nan Yuan leisure farm forest ecosystem has the plant to reach as high as 1600 many kinds of the distributed frigid zone, the temperate zone, the tropics, trees be called biosphere Prospect Garden, may heartily go for a stroll in.

DAY 05 TAINAN-NANTOU-TAICHUNG (B/L)

After breakfast, proceed to visit **Puli 921 paper church**. After continue our journey to Taichung where you will visit the biggest fresh water lake in Taiwan – **Sun Moon Lake**. enjoy a boat ride to admire the surrounding lush landscape and the crystal clear lake water of Sun Moon Lake and visit **Wen Wu Temple**, which is dedicated to Confucius and Guandi, named and dedicated to Confucius, Yue Fei and Guan Yu, as well as Xuanzang. After that, visit **The Formosan Aboriginal Culture Village**, it's a place to preserve and teach about Taiwan's aboriginal heritage while, at the same time, provide a spacious venue for people to spend and enjoy their leisure time. Next , proceed to **Taichung** by coach. Tonight, visit the Taichung **Feng Jia Night Market** to shop for low-priced price clothes and try delicious local snacks.

DAY 06 TAICHUNG-TAIPEI (B/L)

After breakfast, will proceed to **Yeliu Stone Park** to see unique geological features, such as fantastic rock formations sculpted by nature, with names that echo their shapes such as Queen's Head and Fairy Shoe. After, visit **Chiufen**, to see the old fashioned way of life that still exists with the aura of an old mining that still apparent. Here you can also try some famous local dish as is Taro and Sweet Potato Ball etc. After visit to the **pineapple cake shop**. After, visit the **Taipei 101** (89F viewing at their own expense), the tallest building in Taiwan, including all kinds of shops, you can enjoy the visit and purchase your favorite products. Next to the famous downtown **Ximending**, experience a new era of shopping paradise in a timely manner under the younger of the popular indicators.

DAY 07 TAIPEI (B/L)

After breakfast, visit to **Chiang Kai-shek Memorial Hall** (Taiwan Democracy Memorial Hall), building the full beauty tips with Chinese characteristics, impressive. Later, after passing through the **presidential palace** to the impressive Martyrs, which honors the heroic drive for the country to donate the memorial tablets of martyrs, you can also work with the armed guards standing in front of **Co-Tong Memorial**. After, visit the **Dansui Old Street** and **Fisherman Wharf**. Then drive to the famous **Shihlin night market**, at own expense authentic taste of Taiwan's famous food.

DAY 08 TAIPEI→KUALA LUMPUR (B/L)

Today, free shopping at **A Plus Duty Fees Shop** for you do some last minute shopping. After lunch, transfer to airport for your returning flight.

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement